

March 10th, 2018

Arabic Gospel Church

Église Arabe de L'évangile

Liability Form / Formulaire de responsabilité

Full Name:	_____	Date of birth:	____ / ____ / ____		
Allergies:	_____	Day / Month / Year	_____		
RAMQ:	_____	Exp.:	_____		
Address:	_____				
City:	_____	Province:	_____	Postal Code:	_____
Email:	_____	Cell:	_____	Other contact:	_____
Date:	_____	at	_____	Signature (18 and over)	_____

Cost/Coût

- Base Cost (\$100) Registration after March 18 (+\$10)
- Do you need a lift? (+\$5 round trip) Do you have available places? How many? (____)
- Total Cost: \$ _____ Paid to: _____ Amount: \$ _____

Parent/Tutor (Only if under 18)

Full Name of parent/tutor: _____

Email: _____ Cell: _____ Tel: _____

Date: _____ at _____ Signature: _____

I, on my part or on the part of my family member(s) mentioned above, for the care of which I am legally bound, agree with his / her presence he / she can participate fully in the retreat of the Arabic Gospel Church from March 23rd 2018 to March 25th 2018. I hereby release and discharge the Arabic Gospel Church, its organizers and directors, and volunteers who help, as well as the drivers to and from camp and all others from each and all liability.

Je, de ma part ou de la part du / des membre(s) de ma famille mentionné ci-dessus, pour le soin de laquelle je suis lié légalement, consens par sa présence qu'il / elle peut participer entièrement dans la sortie de l'Église Arabe de l'Évangile du 23 mars 2018 au 25 mars 2018. Je libère par ceci et décharge l'Église Arabe de l'Évangile, ses organisateurs et ses directeurs, et les bénévoles qui aident, ainsi que les chauffeurs qui transportent les gents au camp aller et retour, et toutes autres personnes de chacune et toute responsabilité.